
  

Minnesanteckningar från UC-Småland, 
friidrottmöte på UC-kansliet i Växjö 2010-06-28

Närvarande Annlis Hellsten Ordförande
Markus Andersson Smålands FIF
Eva Persson Smålands FIF
Ingela Nilsson Anställd

1 Annlis hälsade oss välkomna till mötet.

2 Utbildning.  Ingela meddelade att kurserna har genomförts enligt 
planering 2010 som finns på Smålands hemsida under UC-Växjö. 
Löptränarutbildningen har flyttats till hösten.

3 Verksamhet kommande höst. Kick-off i augusti för nya projektet 
”starkare friidrottsföreningar 2011-2013”. I projektgruppen är 
följande med Ingela, Mikael Johansson, Eva Persson, Suzanne 
Wiberg, Terese Sandberg och Stefan Fredriksson. Utbildningsplan 
för hösten finns klar på hemsidan. 17-årsmatchen flyttas fram en 
helg. Utbildningsdag den 23 oktober för styrelsen.

4 Rapporter. Utskick från SvFIF om framtida organisations- och 
arbetsplan för friidrott Sverige, om hur vi gemensamt ska nå våra 
mål inom friidrotten. Vi diskuterade de olika punkterna.

5 Ekonomin i UC-Småland är okey, inget avvikande på något sätt enligt 
kassör Markus A.  

6 Övrigt. Eva Persson ska kolla om vi kan få mer bidrag till lägret för 
13-14 åringar. 

7 Nästa möte blir måndagen den 30 augusti 2010 kl 16.30 i Växjö.

Vid anteckningarna  
Ingela Nilsson 


